
 
 

 
 

 

Indkaldelse til generalforsamling i Grundejerforeningen Fjordnær. 

Lørdag den 20. april 2024, Kl. 14.30 

Sted:  Hemmet Aktivitets- og Kulturhus, Sønder Viumvej 6, Hemmet 

Ref: Claus 

Dagsorden 

1. Valg af dirigent.  

Bestyrelsen har foreslået Anders som dirigent – Anders fra delta 3 er valgt. 

Dagsorden er udsendt ifølge gældende retningslinjer - 14 dage før 

afholdelse af generalforsamlingen. 

2. Valg af stemmetællere. 

Jette og Birgit er valgt som stemmetællere 

3. Aflevering af evt. fuldmagter til dirigenten.  

Der er ikke indleveret nogen fuldmagter. 

4. Bestyrelsens / formandens beretning.  

Formanden aflægger sin formandsberetning.  

Nedslag fra formanden beretning 

Tak til alle der deltog i jubilæumsfesten og gjorde det til en hyggelig og 

festlig dag.  

Der er indkøbt nye mål og disc golf kurve. Dette er sket i samarbejde med 

nabogrundejerforeningen. (Hattekvarteret, de har søgt og fået 10.000,- kr 

fra Vindmøllefonden) 

Tak til Kirsten som styrer hjemmesiden. Hun har indvilget i et år mere som 

webmaster.   

Nyt 15 km/t skilt er opsat ved postkasserne. 



 
 

 
 

Der skal på et tidspunkt etableres nyt stativ og evt. nye 

postkasser – ideer til udformning og opsætning modtages gerne- sendes til 

bestyrelsen. 

Affaldscontainer og afskærmning – hold det på egen grund, så det ikke 

rager ud på fællesområdet. 

Ifølge Ringkøbing/Skjern kommune påtænkes der et større areal med 

solceller på et større areal ca. 195 ha fra Tarmvej mod sommerhusområdet 

ved Skuldbøl. Der er indkaldt til infomøde om projektet onsdag d. 24/4 kl. 

19:00-21:00 i Hemmet kulturhus.  

Brug gerne jeres flagstang og flag på Helligedage  

Formandens beretning er godkendt. 

 

 

5. Fremlæggelse af det reviderede regnskab. (Er vedhæftet denne mail) 

Kassereren fremlægger det reviderede regnskab.  

Årets resultat bliver 30.263  

Overskuddet for 2023 bliver på 22.354,33 kr. 

Regnskabet er godkendt. 

 

6. Valg af bestyrelsesmedlemmer.  

Arne Sørensen og Claus Damgaard der er på valg. Arne modtager ikke 

genvalg. Erling Clemmensen gamma 4 er forslået til bestyrelsen. 

Claus og Erling blev valgt. 

Arne Sørensen modtager ikke genvalg. 

7. Valg af suppleant. Ingrid Høg, Beta 8 er på valg 



 
 

 
 

Ingrid Høg blev genvalgt som suppleant 

8. Valg af revisor. Jensitta Kinder, Delta 9 er på valg 

Jensitta Kinder er genvalgt som revisor. 

9. Fastsættelse af kontingent for det følgende år. 

Bestyrelsen foreslår fastholdelse af det nuværende kontingent på 1100,-  

Det blev godkendt. 

10. Indkomne forslag, SKAL være indsendt til formanden pr. mail senest 6. april 

Der er ikke kommet indkommet forslag til bestyrelsen. 

11. Eventuelt. 

Der bliver diskuteret om basketball net er en god ide. Dette tages op i 

bestyrelsen. 

På alfa oplever man problemer med skraldespande der vælter og ligger på 

vejen. En opfordring til bestyrelsen om opmærksomhed på problemet.  

Tak til Anders som dirigent. 

Stor tak til Arne Sørensen for arbejdet i bestyrelsen. 

 

Venligst 

Bestyrelsen for Fjordnær 

 


